

INSTRUCTIONS FOR SETUP

To contact NEMO Customer Service
Email: journey@nemoequipment.com
Phone: 800-997-9301

1 Stake in Place



Position your tent as desired and stake the four corner anchors. As you pull at the corners, watch the tension in the floor of the tent to keep it even. If the ground is too hard for stakes, tie anchors to rocks or other heavy objects.



2 Insert Poles in Corner Grommets



Arrange first hubbed pole set so the middle arch is over the front or rear of the tent. Insert end tips from short poles into nearby corners and tips from long poles into far corners. Do the opposite with the other hubbed pole set.



3 Attach Tent to Poles



Attach the tent to the poles using the pole clips.



4 Insert Arch Pole



Insert the pre-bent arch pole into the sleeve in the middle section of the tent and attach the clips.



5 Vestibule and Tension



Stake vestibule(s) and pull firmly on all adjustable corner anchors. Add guylines for additional strength. A properly tensioned tent ensures maximum water shedding and wind resistance.



©2020 NEMO Equipment, Inc.

Remember to leave no trace. Before leaving your campsite, take a thorough look around making sure you have not left anything behind, out of place, or damaged.

WAGONTOP™
6P

INSTRUCTIONS DE MONTAGE

Service à la clientèle de NEMO
Courriel : journey@nemoequipment.com
Téléphone : 800-997-9301

1 Fixer la tente au sol



Positionner la tente comme souhaité et fixer les quatre attaches basses à l'aide de piquets. En tirant sur les coins, attention à la tension au niveau du sol de la tente. Ce dernier doit rester bien à plat. Si le sol est trop dur pour planter les piquets, lester les attaches avec de gros cailloux ou autres objets pesants.



2 Insérer les mâts dans les œillets situés aux angles



Arranger les premiers mâts centraux afin que l'arceau central se positionne à l'avant ou à l'arrière de la tente. Insérer les extrémités des petits mâts dans les coins et les extrémités proches à partir des grands mâts dans les coins éloignés. Procéder de manière opposée avec les autres mâts centraux.



3 Fixer la tente aux mâts



Fixer la tente aux mâts à l'aide des clips des arceaux.



4 Insérer l'arceau



Insérer les arceaux repliés dans le poteau au milieu de la section de la tente et attacher les clips.



5 Abside et tension



Fixer la ou les abside(s) et tirer fermement sur toutes les attaches d'angle ajustables. Ajouter des haubans pour une meilleure tenue. Une tente correctement tendue assure une protection contre l'eau et une résistance au vent maximales.



©2020 NEMO Equipment, Inc.

Rappelez-vous de ne rien laisser derrière vous. Avant de quitter votre terrain de camping, assurez-vous de n'avoir rien laisser derrière vous, déplacer ou endommager.

WAGONTOP™
6P